



17. Mai 2017

BARCLAYS BANK PLC

(errichtet mit beschränkter Haftung in England und Wales)

NACHTRAG

GEMÄß § 16 ABS. 1 WERTPAPIERPROSPEKTGESETZ ("**WPPG**")

ZU DEN FOLGENDEN BASISPROSPEKTEN:

(DIE "**BASISPROSPEKTE**):

RSSP BASISPROSPEKT A VOM 10. JUNI 2016 IN DER DURCH DIE VORHERGEHENDEN
NACHTRÄGE VOM 15. SEPTEMBER 2016, 10. NOVEMBER 2016, 21. DEZEMBER 2016, 4. JANUAR
2017 UND 20. APRIL 2017 GEÄNDERTEN FASSUNG

(DER "**RSSP BASISPROSPEKT A**")

FÜR

AKTIEN- UND INDEXBEZOGENE WERTPAPIERE (DIE "**RSSP A WERTPAPIERE**")

(SECHSTER NACHTRAG)

RSSP BASISPROSPEKT B VOM 7. JULI 2016 IN DER DURCH DIE VORHERGEHENDEN NACHTRÄGE
VOM 15. SEPTEMBER 2016, 10. NOVEMBER 2016, 21. DEZEMBER 2016, 4. JANUAR 2017 UND 20.
APRIL 2017 GEÄNDERTEN FASSUNG

(DER "**RSSP BASISPROSPEKT B**")

FÜR

AKTIEN- UND INDEXBEZOGENE NON-LINEARE WERTPAPIERE (DIE "**RSSP B WERTPAPIERE**")

(SECHSTER NACHTRAG)

BASISPROSPEKT PROSPER A VOM 21. OKTOBER 2016 IN DER DURCH DIE VORHERGEHENDEN
NACHTRÄGE VOM 10. NOVEMBER 2016, 21. DEZEMBER 2016, 4. JANUAR 2017 UND 20. APRIL 2017
GEÄNDERTEN FASSUNG

(DER "**BASISPROSPEKT PROSPER A**")

FÜR

WERTPAPIERE, DIE AN EIN FIKTIVES PORTFOLIO GEKOPPELT SIND

(DIE "**PROSPER A WERTPAPIERE**")

(FÜNFTER NACHTRAG)

(DIE RSSP A WERTPAPIERE, DIE RSSP B WERTPAPIERE UND DIE PROSPER A WERTPAPIERE, DIE
"**WERTPAPIERE**")

Anleger, die vor der Veröffentlichung dieses Nachtrags eine auf den Erwerb oder die Zeichnung von Wertpapieren, die unter Endgültigen Bedingungen zu den Basisprospekten begeben wurden, gerichtete Willenserklärung abgegeben haben, haben das Recht, diese gemäß § 16 Abs. 3 WpPG innerhalb einer Frist von zwei Werktagen nach Veröffentlichung des Nachtrags zu widerrufen, sofern der neue Umstand oder die Unrichtigkeit gemäß § 16 Abs. 1 WpPG vor dem endgültigen Schluss des öffentlichen Angebots und vor der Lieferung der Wertpapiere eingetreten ist.

Der Widerruf (der nicht begründet werden muss) ist in Textform gegenüber derjenigen Stelle zu erklären, gegenüber der der jeweilige Anleger seine auf den Erwerb oder die Zeichnung der Wertpapiere gerichtete Willenserklärung abgegeben hat. Falls Barclays Bank PLC die Gegenpartei des Erwerbsgeschäfts war, ist der Widerruf an Barclays Bank PLC, 1 Churchill Place, London, E14 5HP, Vereinigtes Königreich, zu richten. Für die Wahrung der Widerrufsfrist ist die rechtzeitige Abgabe der Erklärung ausreichend.

Während der Gültigkeitsdauer der Basisprospekte sowie solange im Zusammenhang mit den Basisprospekten begebene Wertpapiere an einer Börse notiert sind oder öffentlich angeboten werden, werden Kopien dieses Nachtrags und der Basisprospekte in der Fassung eventueller Nachträge, auf Anfrage zur kostenlosen Ausgabe bei Barclays Bank PLC, 1 Churchill Place, London, E14 5HP, Vereinigtes Königreich, und auf der Internetseite der Emittentin <https://www.home.barclays/prospectuses-and-documentation/structured-securities/prospectuses> bereitgehalten.

INHALTSVERZEICHNIS

Basisprospekt	Abschnitt im Basisprospekt	Nachtragspunkt	Seite
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	ZUSAMMENFASSUNG	1.	5
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	SUMMARY	2.	5
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	PER VERWEIS EINBEZOGENE DOKUMENTE	3.	5
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	INFORMATIONEN ÜBER DIE EMITTENTIN	4.	6
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	INFORMATIONEN ÜBER DIE EMITTENTIN	5.	6f.
RSSP Basisprospekt A RSSP Basisprospekt B Basisprospekt Prosper A	ALLGEMEINE INFORMATIONEN	6.	7

Die nachtragsbegründenden Umstände für die Aktualisierung der Basisprospekte sind die Veröffentlichung der ungeprüften Ergebnisse der Barclays PLC für das erste Quartal 2017 vom 28. April 2017 (der Zeitpunkt des nachtragsrelevanten Umstands) und die Veröffentlichung in Bezug auf Ermittlungen der FCA und PRA der Barclays PLC und der Barclays Bank PLC vom 10. April 2017 (der Zeitpunkt des nachtragsrelevanten Umstands).

Die folgenden Abschnitte der Basisprospekte sind von den Änderungen betroffen:

1. In den Basisprospekten wird in der "**Zusammenfassung**" jeweils im Abschnitt B. 12 der Unterabsatz "**Keine wesentlichen Veränderungen bei der Finanzlage oder Handelsposition der Gruppe**" wie folgt ersetzt:

	Keine wesentlichen Veränderungen bei der Finanzlage oder Handelsposition der Gruppe	Entfällt. Es gab keine wesentliche negative Veränderung in der Finanzlage oder Handelslage der Gruppe seit dem 31. März 2017.
--	--	---

2. In den Basisprospekten wird in der "**Summary**" jeweils im Abschnitt B.12 der Unterabsatz "**No significant change in the financial or trading position of the Group**" wie folgt ersetzt:

	No significant change in the financial or trading position of the Group	Not applicable. There has been no significant negative change in the financial or trading position of the Group since 31 March 2017.
--	--	--

3. In den Basisprospekten wird im Abschnitt "**PER VERWEIS EINBEZOGENE ANGABEN**" die erste Aufzählung (Spiegelpunkte) über die per Verweis einbezogenen Angaben wie folgt ersetzt:

Die folgenden Informationen sind bei der Financial Conduct Authority ("**FCA**") hinterlegt und werden in diesen Basisprospekt gemäß § 11 Absatz 1 Satz 2 des WpPG einbezogen:

- die Seiten 1 bis 429 des gemeinsamen Geschäftsberichts (Joint Annual Report), der Barclays PLC und der Barclays Bank PLC, wie am 23. Februar 2017 bei der U.S. Securities and Exchange Commission ("**SEC**") mittels Form 20-F für die am 31. Dezember 2015 bzw. 31. Dezember 2016 zu Ende gegangenen Geschäftsjahre, eingereicht (der "**Gemeinsame Geschäftsbericht**"); die Daten zur Barclays Bank PLC ab Seite 429 werden nicht einbezogen;
- die Geschäftsberichte (*Annual Reports*) der Emittentin mit den geprüften konsolidierten Jahresabschlüssen der Bank für die am 31. Dezember 2015 (der "**Geschäftsbericht der Emittentin 2015**") bzw. 31. Dezember 2016 (der "**Geschäftsbericht der Emittentin 2016**") zu Ende gegangenen Geschäftsjahre; und
- die Bekanntmachung der ungeprüften Ergebnisse der Barclays PLC für das erste Quartal 2017, wie am 28. April 2017 bei der SEC mittels Form 6-K für die am 31. März 2017 endenden drei Monate (die "**Q1 Ergebnisveröffentlichung 2017**") eingereicht.

4. In den Basisprospekten wird jeweils im Abschnitt "**INFORMATIONEN ÜBER DIE EMITTENTIN**" nach dem Unterabschnitt "**Kartellrechtliche Ermittlungen und Zivilklagen auf den Credit Default Swap (CDS)-Markt**" und vor dem nächsten Unterabschnitt "**Rückstellungen für rechtliche, wettbewerbsrechtliche und aufsichtsrechtliche Angelegenheiten**" folgender neuer Abschnitt eingefügt:

FCA und PRA Ermittlungen gegen Jes Staley und Barclays

Am 10. April 2017 haben die Barclays PLC und die Barclays Bank PLC bekanntgegeben, dass die *Financial Conduct Authority* ("**FCA**") und die *Prudential Regulation Authority* ("**PRA**") mit Ermittlungen gegen Jes Staley, den *Group Chief Executive Officer* der Barclays wegen seines individuellen Verhaltens und seiner Verantwortung als Senior Manager in Bezug auf das Barclays Hinweis-Programm (*whistleblowing programme*) und in Bezug auf einen Versuch von Herrn Staley im Jahr 2016 den Autor eines Briefes zu identifizieren, der von Barclays als Hinweisgeber (*whistleblower*) eingestuft wurde; und gegen Barclays Bank PLC, im Zusammenhang mit ihrer Verantwortung sowohl in Bezug auf den Versuch von Herrn Staley den Autor des Briefes zu identifizieren, als auch in Bezug auf ihre Systeme, Kontrollen und Kultur die sich auf Hinweisgeber (*whistleblower*) beziehen, eingeleitet hat. Die Ermittlungen dauern an und Barclays übermittelt der FCA und der PRA fortwährend weitere Informationen.

Der Vorstand der Barclays hat eine externe Rechtsanwaltskanzlei beauftragt diese Angelegenheit in ihrem Namen zu untersuchen und hat umgehend die FCA, PRA und andere zuständige Behörden informiert. Als Konsequenz aus diesen Ermittlungen ist der Vorstand zu dem Schluss gekommen, dass Herr Staley einen Fehler in dieser Angelegenheit gemacht hat und wird eine formelle schriftliche Verwarnung erteilen und wird nach Abschluss der FCA und PRA Ermittlungen eine sehr erhebliche Kompensationsanpassung vornehmen. Herr Staley genießt nach wie vor das uneingeschränkte Vertrauen des Vorstandes und der Vorstand wird seine Wiederernennung auf der Barclays Hauptversammlung am 10. Mai 2017 unterstützen. Barclays und Herr Staley werden vollumfänglich bei den FCA und PRA Ermittlungen kooperieren (vgl. hierzu die Bekanntmachung der Barclays PLC und der Barclays Bank PLC vom 10. April 2017, die auf der Webseite der Emittentin (<http://www.barclays.com/investorrelations/debtinvestors>) unter *Investor news* im englischsprachigen Original erhältlich ist).

5. In den Basisprospekten wird jeweils im Abschnitt "**INFORMATIONEN ÜBER DIE EMITTENTIN**" in dem Unterabschnitt "**Directors**" die Tabelle mit den *Directors* wie folgt ersetzt:

Name	Funktion(en) innerhalb der Gruppe	Wichtigste Tätigkeiten außerhalb der Gruppe
John McFarlane	<i>Chairman</i>	<i>Chairman</i> der Barclays PLC; <i>Director</i> der Westfield Corporation; <i>Director</i> der Old Oak Holdings Limited; <i>Chairman</i> der The CityUK
James Staley	<i>Chief Executive Officer</i>	<i>Group Chief Executive Officer</i> , Barclays PLC
Tushar Morzaria	<i>Group Finance Director</i>	<i>Group Finance Director</i> , Barclays PLC
Mike Ashley	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC; Mitglied des International Ethics Standards Board for Accountants; Mitglied des Institute of Chartered Accountants in England & Wales' Ethics Standards Committee;

Tim Breedon CBE	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC; <i>Chairman</i> Apex Global Alpha; <i>Chairman</i> , The Northview Group
Sir Ian Cheshire	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> , Barclays PLC; <i>Chairman</i> , Debenhams plc, <i>Chairman</i> , Maisons du monde; <i>Senior Independent Director</i> , Whitbread plc; <i>Chairman</i> , Menhaden plc
Mary Francis CBE	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> , Barclays PLC; <i>Non-Executive Director</i> , Enscoco plc; <i>Non-Executive Director</i> , Swiss re Group;
Crawford Gillies	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> , Barclays PLC; <i>Chairman</i> , Control Risks International; <i>Senior Independent Director</i> , SSE plc; <i>Director</i> , The Edrington Group
Sir Gerry Grimstone	<i>Deputy Chairman</i> und <i>Senior Independent Director</i>	<i>Deputy Chairman and Senior Independent Director</i> der Barclays PLC; <i>Chairman</i> der Standard Life plc; <i>Non-Executive Board Member</i> of Deloitte LLP; <i>Lead non-executive</i> beim Ministry of Defence; <i>Financial Services Trade and Investment Board</i> ;
Reuben Jeffery III	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC; <i>Chief Executive Officer</i> , <i>President</i> und <i>Director</i> , Rockefeller & Co., Inc. und Rockefeller Financial Services Inc.; <i>Mitglied</i> im Advisory Board der Towerbrook Capital Partners LP; <i>Director</i> des Financial Services Volunteer Corps; <i>Advisory Board</i> , J. Rothschild Capital Management Limited; <i>Trustee</i> , The Asia Foundation
Dambisa Moyo	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC; <i>Non-Executive Director</i> der Barrick Gold Corporation; <i>Non-Executive Director</i> der Seagate Technology; <i>Non-Executive Director</i> , Chevron Corporation
Diane de Saint Victor	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC; <i>General Counsel</i> , <i>Company Secretary</i> und <i>Executive Director</i> der ABB Limited; <i>Mitglied</i> im American Chamber of Commerce in France
Diane Schueneman	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC
Stephen Thieke	<i>Non-Executive Director</i>	<i>Non-Executive Director</i> der Barclays PLC

6. In den Basisprospekten wird jeweils im Abschnitt "**ALLGEMEINE INFORMATIONEN**" der Unterabsatz "**Keine wesentliche Änderung**" wie folgt ersetzt:

Keine wesentliche Änderung

Es gab keine wesentliche negative Veränderung in der Finanz- oder Handelslage der Gruppe seit dem 31. März 2017.

UNTERSCHRIFTENSEITE

London, 17. Mai 2017

Barclays Bank PLC, London

Durch:

Katharina Pakendorf

Zeichnungsberechtigte

The following non-binding English language translation of parts of the foregoing German language content of the supplement dated 17 May 2017 to the RSSP Base Prospectus A dated 10 June 2016, RSSP Base Prospectus B dated 7 July 2016 and Prosper Base Prospectus A dated 21 October 2016 (the "**Base Prospectuses**") is not a supplement in accordance with Section 16(1) of the German Securities Prospectus Act (*Wertpapierprospektgesetz*) and was not approved by the German Federal Financial Supervisory Authority (*Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht*).

*Die nachfolgende unverbindliche englischsprachige Übersetzung von Teilen des vorstehenden deutschsprachigen Inhalts des Nachtrags vom 17. Mai 2017 zum RSSP Basisprospekt A vom 10. Juni 2016, RSSP Basisprospekt B vom 7. Juli 2016, RSSP und Prosper Basisprospekt A vom 21. Oktober 2016 (die "**Basisprospekte**") stellt keinen Nachtrag gemäß § 16 Abs. 1 Wertpapierprospektgesetz dar und wurde nicht von der Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht gebilligt.*



17 May 2017

BARCLAYS BANK PLC

(Incorporated with limited liability in England and Wales)

SUPPLEMENT

PURSUANT TO § 16 PARA. 1 GERMAN SECURITIES PROSPECTUS ACT ("**WPPG**")

TO THE FOLLOWING BASE PROSPECTUSES

(THE "**BASE PROSPECTUSES**"):

RSSP BASE PROSPECTUS A DATED 10 JUNE 2016 AS SUPPLEMENTED BY PREVIOUS
SUPPLEMENTS DATED 15 SEPTEMBER 2016, 10 NOVEMBER 2016, 21 DECEMBER 2016,
4 JANUARY 2017 AND 20 APRIL 2017

(THE "**RSSP BASE PROSPECTUS A**")

RELATING TO

EQUITY LINKED SECURITIES (THE "**RSSP A SECURITIES**")

(SIXTH SUPPLEMENT)

RSSP BASE PROSPECTUS B DATED 7 JULY 2016 AS SUPPLEMENTED BY PREVIOUS
SUPPLEMENTS DATED 15 SEPTEMBER 2016, 10 NOVEMBER 2016, 21 DECEMBER 2016,
4 JANUARY 2017 AND 20 APRIL 2017

(THE "**RSSP BASE PROSPECTUS B**")

RELATING TO

EQUITY LINKED NON LINEAR SECURITIES (THE "**RSSP B SECURITIES**")

(SIXTH SUPPLEMENT)

BASE PROSPECTUS PROSPER A DATED 21 OCTOBER 2016 AS SUPPLEMENTED BY PREVIOUS
SUPPLEMENTS DATED 10 NOVEMBER 2016, 21 DECEMBER 2016, 4 JANUARY 2017 AND 20 APRIL
2017

(THE "**BASE PROSPECTUS PROSPER A**")

RELATING TO
NOTIONAL PORTFOLIO LINKED SECURITIES

(THE "**PROSPER A SECURITIES**")

(FIFTH SUPPLEMENT)

(THE RSSP A SECURITIES, THE RSSP B SECURITIES AND THE PROSPER A SECURITIES, THE
"**SECURITIES**")

If, before this Supplement is published, investors have already agreed to purchase or subscribe for Securities issued under the Final Terms to the Base Prospectuses, such investors shall have the right to withdraw their declaration of purchase or subscription in accordance with Section 16(3) WpPG within a period of two working days from the date of publication of this Supplement, provided that the new factor, mistake or inaccuracy referred to in Section 16(1) WpPG arose before the final closing of the offer to the public and the delivery of the securities.

The withdrawal (for which no reasons need to be given) must be declared by written notice to that entity to which the relevant investor addressed the declaration of purchase or subscription. Timely dispatch of notice is sufficient to comply with the notice period.

During the validity of the Base Prospectuses and as long as any Securities issued in connection with the Base Prospectuses are listed on any stock exchange or offered to the public, copies of this Supplement and of the Base Prospectuses, as supplemented, will be available free of charge upon request from Barclays Bank PLC, 1 Churchill Place, London, E14 5HP, United Kingdom, and on the website of the Issuer <https://www.home.barclays/prospectuses-and-documentation/structured-securities/prospectuses>.

TABLE OF CONTENTS

<u>Base Prospectus</u>	<u>Section of the Base Prospectus</u>	<u>Items of the Supplement</u>	<u>Page</u>
RSSP Base Prospectus A RSSP Base Prospectus B Base Prospectus Prosper A	INFORMATION INCORPORATED BY REFERENCE	1.	2
RSSP Base Prospectus A RSSP Base Prospectus B Base Prospectus Prosper A	INFORMATION INCORPORATED BY REFERENCE	2.	3
RSSP Base Prospectus A RSSP Base Prospectus B Base Prospectus Prosper A	INFORMATION RELATING TO THE ISSUER	3.	3
RSSP Base Prospectus A RSSP Base Prospectus B Base Prospectus Prosper A	GENERAL INFORMATION	4.	4

The circumstances giving rise to supplement the information in the Base Prospectuses are the publication of the unaudited Q1 2017 Results Announcement dated 28 April 2017 (time of circumstances giving rise to this Supplement) as well as the publication of announcement of Barclays PLC and Barclays Bank PLC on 10 April 2017 (time of circumstances giving rise to this Supplement) in respect of the FCA and PRA investigations.

The following sections of the Base Prospectuses are effected by the changes:

1. In the non-binding English language translation of the Base Prospectuses in the section **"INFORMATION INCORPORATED BY REFERENCE"** the first bulletpoint list of the information which are incorporated by reference will be replaced as follows:

The following information has been filed with the Financial Conduct Authority (FCA) and shall be deemed to be incorporated in, and to form part of, this Base Prospectus:

- The pages 1 to 429 of the Joint Annual Report of Barclays PLC and Barclays Bank PLC (Bank), as filed with the US Securities and Exchange Commission (SEC) on Form 20-F on 23 February 2017 in respect of the years ended 31 December 2015 and 31 December 2016 (Joint Annual Report); the data of Barclays Bank PLC from page 429 will not included;
- **the Annual Reports of the Bank containing the audited consolidated financial statements of the Bank in respect of the years ended 31 December 2015 (2015 Bank Annual Report) and 31 December 2016 (2016 Bank Annual Report), respectively; and**
- the unaudited Q1 2017 Results Announcement of Barclays PLC as filed with the SEC on Form 6-K on 28 April 2017 in respect of the three months ended 31 March 2017 (Q1 2017 Results Announcement).

2. In the non-binding English language translation of the Base Prospectuses in the section **"INFORMATION RELATING TO THE ISSUER"** after the subsection **"Credit Default Swap (CDS) Antitrust Investigations and Civil Actions"** and before the subsection **"Provisions for Legal, competition and regulatory matters"** the following section shall be added:

FCA and PRA investigations into Jes Staley and Barclays

On 10 April 2017, Barclays PLC and Barclays Bank PLC (Barclays) announced that the Financial Conduct Authority (FCA) and the Prudential Regulation Authority (PRA) had commenced investigations into Jes Staley, Group Chief Executive Officer of Barclays, as to his individual conduct and senior manager responsibilities relating to Barclays whistleblowing programme and an attempt by Mr Staley in 2016 to identify the author of a letter that was treated by Barclays Bank PLC as a whistleblow; and Barclays Bank PLC, as to its responsibilities relating to the attempt by Mr Staley to identify the author of the letter, as well as Barclays systems and controls and culture relating to whistleblowing. Investigations are continuing and Barclays has been providing information to the FCA and the PRA on an ongoing basis.

The Barclays Board instructed an external law firm to investigate this matter on its behalf and promptly notified the FCA and PRA and other relevant authorities. Following this investigation, the Board concluded that Mr Staley had made an error in this matter and will be issuing a formal written reprimand and will make a very significant compensation adjustment upon conclusion of the FCA and PRA investigations. Mr Staley continues to have the Board's unanimous confidence and it will support his re-appointment at Barclays Annual General Meeting on 10 May 2017. Barclays and Mr Staley will fully cooperate with the FCA and PRA investigations (see the original announcement of Barclays PLC and Barclays Bank PLC

available in English on the website of the Issuer (<http://www.barclays.com/investorrelations/debtinvestors>) under *Investor news*).

3. In the non-binding English language translation of the Base Prospectuses in the section "**INFORMATION RELATING TO THE ISSUER**" in the subsection "**Directors**" the table containing the directors shall be replaced as follows:

<u>Name</u>	<u>Function(s) within the Bank</u>	<u>Principal outside activities</u>
John McFarlane	Chairman	Chairman, Barclays PLC; Director, Westfield Corporation; Director, Old Oak Holdings Limited; Chairman, The CityUK
James Staley	Group Chief Executive Officer	Group Chief Executive Officer, Barclays PLC
Tushar Morzaria	Group Finance Director	Group Finance Director, Barclays PLC
Mike Ashley	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Member, International Ethics Standards Board for Accountants; Member, Institute of Chartered Accountants in England & Wales' Ethics Standards Committee; Chairman, Government Internal Audit Agency; Member, Board of The Charity Commission
Tim Breedon CBE	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Chairman, Apax Global Alpha; Chairman, The Northview Group
Sir Ian Cheshire	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Chairman, Debenhams plc, Chairman, Maisons du monde; Senior Independent Director, Whitbread plc; Chairman, Menhaden plc
Mary Francis CBE	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Non-Executive Director, Enscoco plc; Non-Executive Director, Swiss re Group
Crawford Gillies	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Chairman, Control Risks International; Senior Independent Director, SSE plc; Director, The Edrington Group
Sir Gerry Grimstone	Deputy Chairman and Senior Independent Director	Deputy Chairman and Senior Independent Director, Barclays PLC; Chairman, Standard Life plc; Non-Executive Board Member of Deloitte LLP; Lead non-executive, Ministry of Defence; Financial Services Trade and Investment Board;
Reuben Jeffery III	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; Chief Executive Officer, President and Director, Rockefeller & Co., Inc. and Rockefeller Financial Services Inc.; Member, Advisory Board of Towerbrook Capital Partners LP; Director, Financial Services Volunteer Corps; Advisory Board, J. Rothschild Capital Management Limited; Trustee, The Asia

Name	Function(s) within the Bank	Principal outside activities
Dambisa Moyo	Non-Executive Director	Foundation Non-Executive Director, Barclays PLC; Non-Executive Director, Barrick Gold Corporation; Non-Executive Director, Seagate Technology; Non-Executive Director, Chevron Corporation
Diane de Saint Victor	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC; General Counsel, Company Secretary and Executive Director of ABB Limited; Member, American Chamber of Commerce in France
Diane Schueneman	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC;
Stephen Thieke	Non-Executive Director	Non-Executive Director, Barclays PLC;

4. In the non-binding English language translation of all Base Prospectuses in section "GENERAL INFORMATION" the subparagraph "**Significant Change Statement**" will be replaced as follows:

Significant Change Statement

There has been no significant negative change in the financial or trading position of the Group since 31 March 2017.